
Školní rada při 7. ZŠ v Kolíně, Masarykova 412 
 
Pořadové číslo jednání:  3. 
Datum     9.10.2006 
 
Přítomni: Ing. Marcela Vedralová, Růžena Hůlová, Mgr. Ivana Mikšová, Ivana         

Honejsková, , Eva Nováková, Mgr. M. Cindrová, Mgr.Karel 
Wiedermann 

Omluven:  Mgr. Jiří Krumich 
Hosté: Mgr. Petr Strejček 
 
Program: 
 

1. Schválení Výroční zprávy šk.roku 05/06 
2. Odstoupení Bc. Petra Sobotky ze ŠR 
3. Projednání výsledků školní inspekce 
4. Ostatní 

 
Průběh jednání: 
 
1. Nástin nejdůležitějších bodů Výroční zprávy školního roku 2005/2006 – 
Mgr. Petr Strejček. Zpráva ve velice podrobné a přehledné formě bez 
připomínek. 
 
Závěr: Výroční zpráva schválena všemi přítomnými (7 hlasů), nikdo nebyl 
proti. 
 
2.      Ze ŠR odstoupil Bc. Petr Sobotka, který odešel z pedagogického sboru 
k 30.6.2006. Tato situace se řeší. Pedagogický sbor zvolí ze svého středu jiného 
zástupce, se kterým seznámí ŠR na příštím jednání. 
 
3. Vedení školy rozporovalo výsledky školní inspekce, která byla ve škole na 
popud rodičů žáka 9. třídy v únoru roku 2006.Druhá inspekce shledala skutečně 
téměř ve všech bodech závěry první inspekce za neoprávněné. V tento závěr 
věřila i ŠR, která vše projednávala na svém březnovém jednání. 
 
4. Ostatní – pan ředitel seznámil ŠR s těmito skutečnostmi: 

• rodiče svými podpisy rozhodli, zda mají zájem o dozory nad dětmi 
v době polední pauzy, 

• došlo ke značné obměně pedagogického sboru, 
• uskutečněné investice – střecha, malování, sprchy v tělocvičně, 

ozvuč.aparatura, 
• počet žáků 591, 
• vypracování Vlastního hodnocení školy – dle nového Školního řádu, 
• otázka budoucnosti sportovních tříd, 
• žákům 3. tříd bude nabízena pouze angličtina (dle nové úpravy 

učebního plánu cizí jazyk od 3. třídy). 
 
 
Další zasedání Školní rady při 7.ZŠ bude  v březnu 2007 – vyjádření k rozpočtu 
roku 2006, popř. roku 2007. 
 
 
Kolín 9.10.2006                                  Zapsala Ing. M. 
Vedralová 


